

New internship opportunity at CEL San Diego

Here you will find a short description about potential tasks and more information about the profile of the interns:

Tasks:

You have always been interested in digital marketing for an international target group? Do you want to develop yourself in the field of conception and production of creative social media content, as well as the management of individual social media channels like Instagram or TikTok? Your head is constantly full of ideas and the following tasks are part of your daily work:

- You develop creative social media concepts and formats to reach our various international target groups.
- You produce short video content for our social media channels on TikTok and Instagram
- You stay up-to-date with new social media trends and best cases in the industry to drive us forward with new innovative ideas
- You are a creative content sparring partner for our marketing team

Profile:

- You have a strong creative streak, first touchpoints with video editing tools and you enjoy reaching out to people and engaging our students to make outstanding social media content
- Your hands-on mentality and your unconditional love for social media content and innovative implementation options will inspire us
- You understand how digital channels work - especially social media - because Instagram, YouTube, TikTok and Co. will be your new home
- The most important thing is that you have a high willingness to learn and that you like to contribute to a team, because we live by the motto "You are good, together we are great"

Aufgaben:

Du hast dich schon immer für digitales Marketing für eine internationale Zielgruppe interessiert? Du willst dich im Bereich der Konzeption und Produktion von kreativem Social Media Content, sowie dem Management einzelner Social Media Kanäle wie Instagram oder TikTok weiterentwickeln? Dein Kopf ist ständig voller Ideen? Dann gehören folgende Aufgaben zu deinem zukünftigen Arbeitsalltag bei uns:

- Du entwickelst kreative Social Media Konzepte und Formate, um unsere verschiedenen internationalen Zielgruppen zu erreichen.
- Du produzierst kurze Video-Inhalte für unsere Social Media Kanäle auf TikTok und Instagram
- Du hältst dich über neue Social Media Trends und Best Cases in der Branche auf dem Laufenden, um uns mit neuen innovativen Ideen voranzutreiben
- Du bist ein kreativer Content Sparringspartner für unser Marketing Team

Profil:

- Du hast eine ausgeprägte kreative Ader, erste Berührungspunkte mit Videobearbeitungstools und hast Spaß daran, auf Menschen zuzugehen und unsere Studenten zu motivieren, um herausragende Social-Media-Inhalte zu erstellen
- Deine Hands-on-Mentalität und deine bedingungslose Liebe zu Social-Media-Inhalten und innovativen Umsetzungsmöglichkeiten werden uns inspirieren
- Du verstehst, wie digitale Kanäle funktionieren - insbesondere Social Media - denn Instagram, YouTube, TikTok und Co. werden dein neues Zuhause sein
- Das Wichtigste ist, dass du eine hohe Lernbereitschaft mitbringst und dich gerne in ein Team einbringst, denn wir leben nach dem Motto "Du bist gut, gemeinsam sind wir besser"